

**Label for 7742 (K023a)**



**spectralink**

7742  
 02671000 yyWww  
 HW PCS: XXx SW PIE: XXx  
 IPEI: 05003 111xxxx \*  
 P-ID: 000F 0EB8 EE71 XXXX  
 FCC ID: PXA-K023A  
 IC: 4604A-K023A  
 Model ID: K023a

Made in Denmark by Spectralink

HAC

www.spectralink.com  
 compliance@spectralink.com

44,5 x30 mm

**Label location on the housing**



**Label location on the box**



CAUTION. RISK OF EXPLOSION IF BATTERY IS REPLACED BY AN INCORRECT TYPE. DISPOSE OF USED BATTERIES ACCORDING TO THE INSTRUCTIONS

Installation of this equipment is subject to notification and coordination with UTAM, Inc. Any relocation of this equipment must be coordinated through, and approved by UTAM. UTAM may be contacted at 1-800-429-8826.

ATTENTION. RISQUE D'EXPLOSION SI LA BATTERIE EST REMPLACÉE PAR UN TYPE INCORRECT. JETER LES BATTERIES UTILISÉES SELON LES INSTRUCTIONS

L'installation de cet équipement est soumise à la notification et coordination de UTAM, Inc. Toute délocalisation de cet équipement doit être coordonnée à par, et approuvée par UTAM. UTAM peut être contacté au 1-800-429-8826

**Label for 7642 (K023b)**



**spectralink**

7642  
 02651000 yyWww  
 HW PCS: XXx SW PIE: XXx  
 IPEI: 05003 111xxxx \*  
 P-ID: 000F 0EB8 EE71 XXXX  
 FCC ID: PXA-K023A  
 IC: 4604A-K023A  
 Model ID: K023b

Made in Denmark by Spectralink

HAC

www.spectralink.com  
 compliance@spectralink.com

44,5 x30 mm

**Label location on the housing**



**Label location on the box**



CAUTION. RISK OF EXPLOSION IF BATTERY IS REPLACED BY AN INCORRECT TYPE. DISPOSE OF USED BATTERIES ACCORDING TO THE INSTRUCTIONS

Installation of this equipment is subject to notification and coordination with UTAM, Inc. Any relocation of this equipment must be coordinated through, and approved by UTAM. UTAM may be contacted at 1-800-429-8826.

ATTENTION. RISQUE D'EXPLOSION SI LA BATTERIE EST REMPLACÉE PAR UN TYPE INCORRECT. JETER LES BATTERIES UTILISÉES SELON LES INSTRUCTIONS

L'installation de cet équipement est soumise à la notification et coordination de UTAM, Inc. Toute délocalisation de cet équipement doit être coordonnée à par, et approuvée par UTAM. UTAM peut être contacté au 1-800-429-8826

ED	001	DATE	15.06.2015	SIGN	HBR		Page 1 of 1
Spectralink 7742 (K023a), Spectralink 7642 (K023b)				Label information			